
 
 

Motion #1  
 

   Förslag till återgång av fria ytor på uppläggningsplatsen i Pålnäsviken 
 
 

Under flera år har gånggator på SBK.s uppläggningsplats succesivt tagits 
bort och vid upptagningen hösten 2022 har klubben helt frångått att ha 
några friytor kvar på uppläggningsplatsen i Pålnäsviken.  
Vi är många som tycker det blivit för trångt och önskar att vi går tillbaka 
till den gamla ordningen med kvarter och gånggator. 
 
Förslag till beslut: 
Jag yrkar på att årsmötet beslutar att styrelsen, med start vid årets höst- 
upptagning återgår till systemet med kvarter och gånggator som vi 
tidigare haft, i snabbast möjliga takt. 
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Styrelsen yrkar på en justering i texten ”Förslag till beslut”: 
 
Årsmötet beslutar att styrelsen, med start vid årets höst- upptagning ger 
uppdrag till hamn och land att skapa bättre tillgänglighet på hamnplanen 
för gående, i snabbast möjliga takt utan att medlemmar med vinterplats 
idag förlorar dessa. 
 
 

 
 

 
 


